
Заседание на УС на 09.01.2014 

УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ НА СБФД: 

Запознавайки се с проблема по сключените договори за производство на филми 

и становището, и документите, предоставени от съ-председателите на НСК при 

ИА „НФЦ” – Иван Георгиев-Гец и Галина Тонева в заседание на УС на СБФД 

от 23.12.2013 г., както и със становището на Изпълнителния директор на ИА 

„НФЦ” – г-н Марин Марчевски в заседание на УС на СБФД от 09.01.2014 г.; 
Отчитайки доклада от ревизията, извършена на ИА „НФЦ” от Агенция за държавна 

финансова инспекция /АДФИ/ и необходимостта от нейното приключване в най-

кратък срок (само с 1 глас против), 

Р Е Ш И: 

1. 1. Към всички договори, сключени по силата на Правила за предоставяне 

на държавно подпомагане на филмопроизводството, отменени от Върховен 

административен съд (Решение № 456/12.01.2010 г. на 5-членен състав на 

ВАС, обнародвано в ДВ бр. 7/2010 г.) да бъдат подписани в най-скоро време 

анекси  в съответствие с Разрешение за предоставяне на държавна помощ 

на българската филмова индустрия (ОВ на ЕС 08.02.2013 – С36 /11). 

1. Предвид необходимостта от широко обсъждане на промени в Закона за 

филмовата индустрия, считаме, че в момента не е целесъобразно да се пристъпва 

към тях в спешен порядък. 

Вижте официално внесеното с вх. номер Писмо до Министъра на културата д-р 

Петър Стоянович,  

Изпълнителния директор на ИА НФЦ г-н Марин Марчевски и  

Председателя на Комисията по култура и медии в 42-то Народно събрание 

проф. Стефан Данаилов с тези решения: 
 



 


